

Terms and Conditions VOX cinema offer شروط وأحكام عرض فوكس سينما

The following provisions shall apply to Dubai First cashback credit cards issued by First Abu Dhabi Bank PJSC, in addition to the terms set out in the FAB Master Credit Card Conditions. Any terms not defined within these terms and conditions shall have the meaning as defined in FAB Master Credit Card Conditions.

تطبيق الأحكام التالية على بطاقات دبي فيرست كاش باك الائتمانية الخاصة ببنك أبوظبي الأول ش.م.ع، بالإضافة إلى الشروط المنصوص عليها في الشروط والأحكام الرئيسية لبطاقة الائتمان الخاصة ببنك أبوظبي الأول ش.م.ع. أي شروط غير محددة ضمن هذه الشروط والأحكام سيكون لها نفس المعنى المحدد في الشروط والأحكام الرئيسية لبطاقات الائتمان الخاصة ببنك أبوظبي الأول ش.م.ع.

Offer Details:

Location	Ticket Price*Weekdays (Monday - Thursday)
Across all Vox Cinema locations in UAE Valid for online and mobile app bookings only	AED 20 (Valid on Friday, Saturday and Sunday only)
Food & Beverage offer	Valid every day, including public holidays
Across all Vox Cinemas locations	Additional upgrade offer – a free soft drink and popcorn upgrade to the next size

*Ticket price excludes VAT

تفاصيل العرض:

الموقع	سعر التذكرة* خلال عطلة نهاية الاسبوع (أيام الجمعة والسبت والأحد)
عبر جميع مواقع فوكس سينما في الإمارات يسري على الحجوزات عبر الإنترنت ومن خلال تطبيق الهاتف المتحرك فقط	20 درهم (يسري أيام الجمعة والسبت والأحد فقط)
عرض المأكولات والمشروبات	يسري كل يوم، بما في ذلك أيام العطلات
عبر جميع مواقع فوكس سينما	عرض ترقية إضافي - مشروب غازي مجاني وترقية الفشار إلى الحجم التالي

*سعر التذكرة لا يشمل ضريبة القيمة المضافة

The eligible Dubai First Cards and the monthly spend requirements are:

• بطاقات دبي فيرست المؤهلة ومتطلبات الإنفاق الشهري هي:

Card Name	Minimum Monthly Spend Requirement	Total Tickets (per month)
Dubai First Cashback Card	4000	4 tickets

اسم البطاقة	حد الإنفاق الشهري المطلوب	إجمالي التذاكر (في الشهر)
بطاقة دبي فيرست كاش باك	4000	4 تذاكر

- Offer valid only for regular 2D tickets.
- Offer valid on up to the first 4 tickets purchased across participating cinemas in a calendar month including supplementary card purchases. Additional tickets will be charged at full price in the next credit card statement.
- Minimum spend per calendar month (at the customer level) would be required for the customer to enjoy this feature. In case the customer has not spent the minimum monthly amount, the full ticket price will be charged in the next credit card statement following the month the cinema ticket was purchased.
- Discount is applicable only on ticket purchases made at the cinema counters, online and mobile app transactions.
- Discount is not applicable for the Kiosk / VIP / Pearl Suite bookings / Premier shows / 3D movies or with any other ongoing applicable promotion.
- Vox Cinemas General Terms and Conditions apply.
- FAB has the right to amend/change/cancel the offer any time.
- All purchases of cinema tickets & Food and Beverage discounts are subject to cinema terms & conditions such as rating and other policies enforced by the participating cinemas.

- يسري العرض فقط على التذاكر العادية ثنائية الأبعاد.
- يسري العرض على ما يصل إلى أول 4 تذاكر يتم شراؤها عبر دور السينما المشاركة خلال شهر تقويمي، بما في ذلك المشتريات بالبطاقات الإضافية. سيتم تحصيل ثمن التذاكر الإضافية بالسعر الكامل في كشف حساب بطاقة الائتمان التالي.
- سيكون هناك حد أدنى للإنفاق لكل شهر تقويمي (على مستوى العميل) حتى يتمكن العميل من الاستمتاع بهذا العرض. إذا لم يتم العميل بإنفاق الحد الأدنى للمبلغ الشهري، سيتم خصم سعر التذكرة بالكامل في كشف حساب بطاقة الائتمان التالي بعد الشهر الذي تم فيه شراء تذكرة السينما.
- يطبق الخصم فقط على عمليات شراء التذاكر التي تتم في شبكات السينما، والمعاملات عبر الإنترنت وتطبيق الهاتف المتحرك.
- لا يطبق الخصم على الأشتراك/حجوزات الجناح اللؤلؤي/العروض المميزة/الأفلام ثلاثية الأبعاد أو مع أي عروض ترويجية مستمرة أخرى.
- تطبيق الشروط والأحكام العامة لفوكس سينما.
- يحق لبنك أبوظبي الأول تعديل/تغيير/الغاء العرض في أي وقت.
- تخضع جميع عمليات شراء تذاكر السينما وخصومات المأكولات والمشروبات لشروط وأحكام السينما مثل التصنيف والسياسات الأخرى التي تفرضها دور السينما المشاركة.